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PROTOKÓŁ NR  2-2/2024 

z pierwszego  posiedzenia 

Komisji Mobilności i Transportu  

Rady Miasta Gdańska, 

które  odbyło  się  28 maja 2024 r., godz. 16:00  w s. 003 

Nowego  Ratusza  przy ul. Wały Jagiellońskie 1  w Gdańsku. 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności, która  stanowi załącznik Nr 1  do niniejszego 

protokołu.  

 

Na  stan 7 (siedmiu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 6 (sześciu)  czyli było 

quorum  do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

Posiedzeniu  przewodniczył  radny Marcin Makowski–Przewodniczący Komisji. 

 

Lista obecności Komisji stanowi załącznik  nr 1.  

Lista osób zaproszonych na posiedzenie  stanowi załącznik nr 2.  

 

Marcin Makowski – przewodniczący Komisji – Po stwierdzeniu quorum, otworzył 2 

posiedzenie, powitał zebranych i poinformował, że porządek obrad został dostarczony 

radnym w terminie regulaminowym, stanowi załącznik nr 3 do protokołu.   

 

Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad:         

 

1.Opiniowanie projektów uchwał RMG. 

 

1.1 w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 

jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańskie Autobusy 

i Tramwaje spółka z o.o. z siedzibą w Gdańsku – druk nr 9;  

 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska. 

 

1.2 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na   2024 rok – 

druk nr 21; 

 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska. 

 

1.3. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Gdańska – druk nr 22; 

 

2. Omówienie tematów do Planu Pracy Komisji Mobilności i Transportu na 2024 rok. 

 

3. Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja. 

 



 

 

 

Głosowanie za przyjęciem  w/w porządku obrad 

 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Marcin Makowski x -  - 

2.  Kamila Błaszczyk  x - - 

3.  Wojciech Błaszkowski x - - 

4. Anna Golędzinowska x - - 

5. Kazimierz Koralewski  x - - 

6. Marcin Mickun x - - 

 

PUNKT 1 

1.1 w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 

jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańskie Autobusy 

i Tramwaje spółka z o.o. z siedzibą w Gdańsku – druk nr 9;  

 

Oryginał  projektu  uchwały znajduje się  przy  protokole  z  sesji  Rady  Miasta Gdańska z 

dnia 6 czerwca 2024 r. 

Przedmiotowy projekt uchwały, zgodnie z jego uzasadnieniem omówiła Anna 

Szczepańska, Referat Nadzoru Właścicielskiego. 

 

Kazimierz Koralewski – członek komisji – spytał jakie dokładnie kwoty zostaną 

przeznaczone na autobusy a jakie na tramwaje i co dokładnie zostanie zakupione. 

 

Beata Pietrasik – Gdańskie Autobusy i Tramwaje – odpowiedziała, że są to inwestycje 

główne związane z modernizacją taboru tramwajowego, są to wymiany napędów i 

doposażanie tramwajów. Jest to po 15 milionów na tramwaje i 1 milionów na autobusy. 

W zakresie autobusów są prowadzone wstępne prace związane z budową nowej zajezdni 

autobusowej.  

 

Kazimierz Koralewski – członek komisji – zwrócił się z wnioskiem, aby poznać plan 

inwestycyjny spółki na ten rok.  

 

Marcin Makowski – przewodniczący Komisji – zgodził się z tym, dodał, że zamierza 

umieścić w planie pracy spotkanie wyjazdowe w spółce GAIT. 

 

Przystąpiono do głosowania 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Marcin Makowski x -  - 

2.  Kamila Błaszczyk  x - - 

3.  Wojciech Błaszkowski x - - 

4. Anna Golędzinowska x - - 

5. Kazimierz Koralewski  x - - 

6. Marcin Mickun x - - 

 

Komisja po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień złożonych przez Panią Annę Szczepańską, 

Referat Nadzoru Właścicielskiego – 6 głosami „za”  pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Opinia Nr 2-2/1-1/2024 znajduje się przy sprawie BRMG.0006.148.2024. 

 

1.2. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na   2024 rok – 

druk nr 21; 

Oryginał  projektu  uchwały znajduje się  przy  protokole  z  sesji  Rady  Miasta Gdańska 

z dnia 6 czerwca 2024 r. 

Przedmiotowy projekt uchwały, zgodnie z jego uzasadnieniem omówiła Agnieszka 

Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

Kamila Błaszczyk – członek Komisji – spytała, czy zwiększenie środków na remont 

tramwajów wynika z konieczności wykonania opóźnionych i niezrealizowanych remontów 

czy też są to remonty powypadkowych tramwajów. 

 

Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków – 

odpowiedziała, że są to szczegółowe informacji i musi się tego dowiedzieć. Dodała, że 

przekaże stosowną informację do radnych.  

Kazimierz Koralewski – członek komisji – spytał czy była podejmowana uchwała 

odnośnie obligacji, które są zapisane w uchwale budżetowej. 

 

Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków – 

odpowiedziała, że nie. Najczęściej na poziomie planowania budżetu brakuje źródeł 

finansowania. 

 

Przystąpiono do głosowania 

 

 

 

 

 

 

 



LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Marcin Makowski x -  - 

2.  Kamila Błaszczyk  x - - 

3.  Wojciech Błaszkowski x - - 

4. Anna Golędzinowska x - - 

5. Kazimierz Koralewski  - - x 

6. Marcin Mickun x - - 

 

Komisja po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień złożonych przez Panią Agnieszkę 

Trojanowską, Dyrektora Wydziału Budżetu i Podatków – 5 głosami „za”  i 1 głosem 

wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Opinia Nr 2-2/2-2/2024 znajduje się przy sprawie BRMG.0006.160.2024. 

 

1.3. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Gdańska – druk nr 22; 

Oryginał  projektu  uchwały znajduje się  przy  protokole  z  sesji  Rady  Miasta Gdańska 

z dnia 6 czerwca 2024 r. 

Przedmiotowy projekt uchwały, zgodnie z jego uzasadnieniem omówiła Agnieszka 

Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków. 

 

Kazimierz Koralewski – członek komisji – spytał w związku z przetargiem na PKM czy 

spółka ta jest spółką miejską czy marszałkowska.  

 

Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków  -

odpowiedziała, że musiałaby dokładnie sprawdzić ale raczej miasto również ma w niej 

udziały.  

Kazimierz Koralewski – członek komisji – spytał czy Miasto ma ze spółką umowę na 

prowadzenie PKM. 

Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków  - 

odpowiedziała, że na pewno jest umowa ale dowie się szczegółów i przekaże informacje 

mailem.  

 

Przystąpiono do głosowania 

 

 

 

 

 

 

 

 



LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Marcin Makowski x -  - 

2.  Kamila Błaszczyk  x - - 

3.  Wojciech Błaszkowski x - - 

4. Anna Golędzinowska x - - 

5. Kazimierz Koralewski  - - x 

6. Marcin Mickun x - - 

 

Komisja po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień złożonych przez Panią Agnieszkę 

Trojanowską, Dyrektora Wydziału Budżetu i Podatków – 5 głosami „za”  i 1 głosem 

wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Opinia Nr 2-2/3-3/2024 znajduje się przy sprawie BRMG.0006.161.2024. 

 

PUNKT 2 

Marcin Makowski – przewodniczący Komisji – poruszył temat tematów do Planu Pracy 

komisji na 2024 r. Poprosił radnych o propozycje. 

Anna Golędzinowska – członek komisji – stwierdziła, że jeden temat został już dziś 

poruszony. Jest to temat Pomorskiej Kolei Metropolitalnej. Drugi ważny temat to duża 

inwestycja liniowa, tzn. budowa trasy Gdańsk Południe – Gdańsk Wrzeszcz. Poza tym 

również tematy transportu zbiorowego dotyczące optymalizacji ruchu tramwajów 

i autobusów, przesterowywanie skrzyżowań, budowa buspasów. Wskazana byłaby też 

współpraca z Politechniką Gdańską w tym zakresie. Innym tematem jest tzw. mobilność 

piesza i rowerowa oraz ochrona tych uczestników ruchu. Dodała, że wskazane byłoby 

również posiedzenie dotyczące Euro Velo. 

Kazimierz Koralewski – członek komisji – spytał czy jest model matematyczny symulacji 

natężenia ruchu. 

Anna Golędzinowska – członek komisji – powiedziała, że jeśli chodzi o małe odcinki dróg 

to bardziej zajmuje się tym GZDiZ natomiast globalnie zajmuje się tym Biuro Rozwoju 

Gdańska. Powinien tam być specjalnie wydzielony w tym celu zespół. 

Kazimierz Koralewski – członek komisji – powiedział, że jest w tej chwili trend tzw. 

uspokojeniu ruchu polegający na zwężaniu ulic.  

Marcin Makowski – przewodniczący Komisji – zaproponował, żeby zrobić serię spotkań 

ze spółkami miejskimi, które zajmują się tematyką komisji. Spytał radnych o opinię w tej 

sprawie. 

 

Wojciech Błaszkowski – członek komisji – zgodził się z tym. Dodał, że można zrobić po 

prostu część posiedzeń wyjazdowych aby mieć szansę na poznanie. 

 



Anna Golędzinowska – członek komisji – powiedziała, że warto też jednak zapraszać 

przedstawicieli spółek na posiedzenia komisji do Biura Rady Miasta Gdańska.  

 

Marcin Makowski – przewodniczący Komisji – poruszył temat ustalenia terminów 

posiedzeń. Członkowie komisji ustalili termin w czwartki, tydzień przed sesją RMG, 

godzina 15:00 lub 16:00 w zależności od ilości tematów. 

 

 

PUNKT 3 

 

Marcin Makowski – przewodniczący Komisji – poinformował, że wpłynęło mailem 

pismo dotyczące niestosownego zachowania kierowcy. Zwrócił się do radnych z pytaniem, 

co komisja może zrobić w tej sprawie.  

 

Anna Golędzinowska – członek komisji – zaproponowała przekazanie do Komisji ds. 

Skarg, wniosków i petycji. 

 

Kazimierz Koralewski – członek komisji – spytał czy to pismo ma znamiona skargi.  

 

Kamila Błaszczyk – członek Komisji – powiedziała, że Komisja ds. Skarg, wniosków i 

petycji rozpatrywała już podobną skargę.  

 

Wojciech Błaszkowski – członek komisji – dodał, że warto byłoby się skonsultować w tej 

sprawie z radcą prawnym. 

 

Kazimierz Koralewski – członek komisji – spytał w jakim trybie komisja mogłaby 

przekazać to pismo do Komisji Skarg. Poprosił o ustalenie tego. 

 

Marcin Makowski – przewodniczący Komisji – powiedział, że pismo to zostało 

przekazane przez nadawcę do wszystkich radnych jak również odpowiedzialnych 

jednostek miejskich. 

 

Anna Golędzinowska – członek komisji – zaproponowała, żeby Przewodniczący komisji 

zwrócił się z krótkim zapytaniem do odpowiedniej instytucji co zostało zrobione 

w przedmiotowej sprawie. Przypomniała, że każda skarga, która trafia do Komisji Skarg, 

wniosków i petycji musi zostać rozpatrzona i musi podjąć stosowna uchwała Rady Miasta.  

 

Marcin Makowski – przewodniczący Komisji – poinformował, że wpłynęło pismo 

Polskiego Klubu Ekologicznego. Jest to apel, który zawiera postulaty, które powinny być 

zrealizowane na nową kadencję.  

 

Kamila Błaszczyk – członek Komisji – stwierdziła, że można to potraktować 

informacyjnie.  

 

 

 

 

 

 

 



 

Marcin Makowski – przewodniczący Komisji – spytał czy są jeszcze jakieś wnioski. Nie 

było więcej pytań. Zamknął posiedzenie – godz. 17:00.  

 

 

 

 

 

 

           Przewodniczący Komisji   

            Mobilności i Transportu 

 

 

                 Marcin Makowski 

        

 

 

 

Protokołowała: 

Magdalena Garbowska 

 

 

 


